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§ 8   

Föreningsbidrag 2019 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

1. Nämnden beviljar helt eller delvis bidrag till följande föreningar  

 

Stadsdelsnämnden beviljar SPF Seniorerna Stureby hela det sökta 

bidraget på 12 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar SPF Seniorerna Enskede-Årsta hela 

det sökta bidraget på 14 800 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar SPF Seniorerna Vantör hela det sökta 

bidraget på 35 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar SPF Seniorerna Enskededalen  

8 000 kr av det sökta bidraget på 13 500 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar RSMH Söder om Söder hela det sökta 

bidraget på 40 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar PRO Enskede 

13 000 kr av det sökta bidraget på 15 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar PRO Högdalen Bandhagen 

32 000 kr av det sökta bidraget på 113 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar PRO Solberga-Brännkyrka 

5 000 kr av det sökta bidraget på 15 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar PRO Stureby 

hela det sökta bidraget på 10 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar PRO Årsta 

30 000 kr av det sökta bidraget på 35 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Drömstort 

25 000 kr av det sökta bidraget på 60 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Rågsveds IF 

50 000 kr av det sökta bidraget på 154 000 kr. 
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Stadsdelsnämnden beviljar CofoChilex Sverige 

8 000 kr av det sökta bidraget på 15 800 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Bandhagens scoutkår 

15 000 kr av det sökta bidraget på 176 656 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Föreningen Stacken 

45 000 kr av det sökta bidraget på 178 200 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Inkludering i Örby 

70 000 kr av det sökta bidraget på 795 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Enskededalen.org 

70 000 kr av det sökta bidraget på 195 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Röda korset Vantör 

26 000 kr av det sökta bidraget på 100 000 kronor. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Musketörerna i Rågsved 

50 000 kr av det sökta bidraget på 100 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Projekt Rågsved 

25 000 kr av det sökta bidraget på 55 284 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Ung Motiverad & Ambitiös 

25 000 kr av det sökta bidraget på 63 880 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Somaliska Kulturförening i 

Storstockholm 10 000 kr av det sökta bidraget på 120 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar DHR Söder om Söder 

10 000 kr av det sökta bidraget på 25 000 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Föreningen Årstafältets koloniområde 

15 000 kr av det sökta bidraget på 29 500 kr. 

 

Stadsdelsnämnden beviljar Föreningen Convictus  313 000 kr, 

varav 250 000 kr för hyra m.m. och  63 000 kr för administration, 

av det sökta bidraget på 600 000 kr. 
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2. Nämnden avslår helt bidrag till följande föreningar med 

hänvisning till riktlinjerna 

 

Löparakademin  

Trädskolans seniorklubb  

Unga själar  

Veteranringen i Vantör  

PRO Rågsved Hagsätra  

Enskede gårds hobby  

Nätverket för afrikanska föreningar i Vantör (NAV)  

 

Ärendet 
Inom ansökningsperioden har 30 ansökningar inkommit från 

föreningar. Förvaltningen föreslår att fyra ansökningar beviljas i sin 

helhet, 19 beviljas delvis och sju avslås. Sammantaget föreslås 

639 800 kr fördelas bland de 23 godkända ansökningarna. 

 

Fördelning av bidragen sker utifrån en sammanvägning av 

föreningens storlek, aktiviteternas innehåll, hur många invånare som 

väntas ta del av verksamheten eller aktiviteterna, beräknad kostnad 

och på vilket sätt verksamheten eller aktiviteterna kompletterar samt 

tillför ett mervärde till förvaltningens ordinarie verksamhet eller 

mervärde för samspelet med civilsamhället. Dock förbehåller sig 

stadsdelsförvaltningen rätten att prioritera utifrån lokala behov vilket 

innebär att föreningar kan nekas bidrag, helt eller delvis, trots att de 

uppfyller ansökningskriterierna.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 29 november 2018 

Dnr 5.4.-843/2018 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Ulf Walther m.fl. (S), ledamoten Lars Sterneby (V) 

”Fortsätt arbetet för att stärka civila samhället i Enskede-Årsta-

Vantör 

I år är det många föreningar som har sökt föreningsbidrag. Vi från (s), 

(v) och (Fi) är stolta över hur det rödgrönrosa samarbetet har arbetat 

med att bygga upp det civila samhället i stadsdelen de senaste fyra 

åren. Vi hoppas att (mp) i Enskede-Årsta-Vantör orkar hålla i det 
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arbetet nu när allianspartierna i övrigt har kört över (mp) och sågat 

demokratimedlen och satsningen på sociala investeringsfonden, 

genom vilket projekt med civila samhället de senaste åren har kunnat 

förverkligas. 

Vi tycker det är tuffa men korrekta prioriteringar som 

stadsdelsförvaltningen har föreslagit. Som vanligt är det olyckligt att 

viktig verksamhet inte beviljas medel på grund av att de har missat 

formella förutsättningar, såsom att inkomma med ansökan i tid. Det är 

här viktigt att stadsdelsförvaltningen, som brukligt, underrättar dem 

om att det finns andra möjligheter att få bidrag att utveckla sitt arbete, 

exempelvis genom aktivitetsbidrag för enstaka tillfällen.  

Bland de som nu inte beviljas medel på formell grund är 

Veteranringen, en ideell verksamhet som ringer upp äldre som är 

ensamma för att säkerställa att de mår bra. Vår stadsdel måste se till 

att den verksamheten har bra förutsättningar att fortsätta. Det faller 

här ett tungt ansvar på Kristdemokraterna, som ofta pratar om äldres 

ensamhet, att tillse detta. En ansökan som inte får fullt bifall är 

Inkludering i Örby. Vi håller med stadsdelsförvaltningen att medel för 

det ambitiösa projektet inte kan tas ur föreningsbidraget. Däremot är 

den föreningen, som vi de senaste åren har samarbetat väl med, en 

nyckel för framgångsrik integration av nyanlända i Älvsjö-Vantör. 

Inkludering i Örby skulle även kunna spela en viktig fadderroll för 

den nystartade Enskedegruppen som kommer jobba med modulhusen 

i Slakthusområdet. Det finns också alternativa sätt till föreningsbidrag 

att arbeta tillsammans med Inkludering i Örby. Om 

stadsdelsförvaltningen planerar en rekrytering av inkluderingslots kan 

exempelvis ett alternativ vara att ingå en IoP med inkludering i Örby, 

som då troligen skulle såväl stärka föreningen som att bidra till mer 

integration av de nyanlända, kanske även i Slakthuset. Därmed får 

medborgarna mer värde för sina skattekronor. Vi hoppas att (m), som 

tidigare har drivit en konstruktiv oppositionspolitik i frågan, sätter på 

sig den politiska ledartröjan och ser till att föreningar som vill jobba 

med integrering av nyanlända, såsom Inkludering i Örby, får bra 

möjligheter för detta. ” 

 

Ersättaryttrande 
Ersättaren lisa Palm (Fi) instämde i det särskilda uttalandet från 

(S),(V). 

 

 

   
 


